
Protokoll styrelsemöte 22 augusti 2022 Svensk Galopp IF 
 

Närvarande via Teams: 

Anders Lilius (ordförande) 

Anja Rhodin 

Martin Wahlin 

Åsa Edvardsson 

Isabella Sexton 

Urban Jonsson 

Anders Jonsson 

Sofia Presist 

 
Frånvarande: 

‐ 

Övriga närvarande via Teams: 

Harald Dørum 

Sofia Uhrbom 

 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Följande punkter avhandlades på mötet: 

1.  Godkännande av föregående protokoll från styrelsemöte 1 augusti 2022 samt   
fastställande av dagordning. 
 

Beslut: 
«Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
Dagordningen godkändes och Sofia Uhrbom valdes som protokollförare. Styrelsens 
ordförande Anders Lilius undertecknar tillsammans med Martin Wallin som valdes att justera 
protokollet. » 

 

2.  Licensärenden 

 
GÖDs beslut i licensärendet Kahlil de Burca 

Beslut från Galoppöverdomstolen i licensärendet gällande Kahlil De Burcas yrkande om att beviljas 

professionell tränarlicens lämnades utan bifall 2022‐08‐15. 

 



 
 

 

3.  Rapport från utvalda områden och kommittéer 
 

a) Status ny bana Skåne – protokoll från styrgruppen 
Styrgruppen har haft ett första möte. 
Man beslutade då att arbetet med att upprätta ett kontrakt/LOI med SPG skulle prioriteras. 
De ekonomiska ramarna likväl som en detaljerad beskrivning av gränsdragningen mellan kund  
(Svensk Galopp) och leverantör (SPG) är viktig liksom tidsramen. 
En detaljerad kravspecifikation för den nya galoppbanan ska arbetas fram. Nytt möte planerat till 
vecka 35/36 

 
4.  VD informerar 

 
• Status DT ‐ bana 
Banan är i bruk och har fått väldigt goda vitsord från gästande tränare. 

 
5.  Övrigt 
Diskussion kring det hårda klimat som pågår på framför allt sociala medier och diskussion kring hur 
Svensk Galopp ska kunna arbeta för att motverka och kunna bemöta dessa. 

 
 

 
Mötets avslutande: 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet för avslutat 18:15. 
 
 

 
   

Anders Lilius  Martin Wallin 


